

German version

Entsorgung von Batterien

Hiermit informieren wir gemäß §18 Batteriegesetz, dass Altbatterien nicht im Hausmüll entsorgt werden dürfen.

Endnutzer sind in Deutschland gesetzlich zur Rückgabe von Altbatterien an einer geeigneten Annahmestelle verpflichtet. Nach Gebrauch können die Batterien im Handelsgeschäft unentgeltlich zurückgegeben werden.



Das Symbol der durchgestrichenen Mülltonne weist auf eine separate Sammlung von Altbatterien hin und bedeutet, dass Batterien und Akkus nicht in den Hausmüll entsorgt werden dürfen.

Bestimmte schadstoffhaltige Batterien sind zusätzlich mit folgenden Zeichen unter dem Mülltonnensymbol versehen. Diese bedeuten:

Pb: Batterie enthält Blei

Cd: Batterie enthält Cadmium

Hg: Batterie enthält Quecksilber

English version

Disposal of batteries

In accordance with §18 of the Battery Act, we hereby inform you that used batteries may not be disposed of in household waste.

End users in Germany are legally obliged to return used batteries to a suitable collection point. After they reach their end-of-life, the batteries can be returned free of charge in the commercial shop.



The symbol of the crossed-out garbage indicates a separate collection of used batteries and means that batteries and rechargeable batteries must not be disposed of in household waste.

Certain batteries containing harmful substances are additionally marked with the following signs under the garbage can symbol. These mean:

Pb: Battery contains lead

Cd: Battery contains cadmium

Hg: Battery contains mercury